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کسب رتبه برتر روابط عمومی توزیع برق استان 
مرکزی 

روابط عمومی شرکت توزیع نیروی برق استان مرکزی در ارزیابی 
عملکرد روابط عمومی های استان مرکزی موفق به کسب رتبه 
برتر شد.  این ارزیابی از عملکرد روابط عمومی ها طی سال 1400 
در محورهای  اطلاع رسانی ،تبلیغات و انتشارات،ارتباطات درون 
و بروت سازمانی،روابط عمومی الکترونیک، برنامه ریزی،مستند 
س��ازی،آموزش و پژوه��ش ،کس��ب عناوین برت��ر و نو آوری و 

خلاقیت  صورت پذیرفت .
طی مراسمی با حضور "فرزاد مخلص الائمه"استاندار مرکزی 
از "عل��ی رضای��ی "مدیر روابط عمومی ش��رکت توزیع نیروی 
برق اس��تان مرکزی با اهدای لوح تقدیر و تندیس این ارزیابی 

تجلیل شد.

 مردم با اطمینان خاطر به 
خرید روزانه خود بپردازند

اس��تاندار الب��رز گفت: هیچ مش��کلی در تولی��د و تامین کالاها 
ب��رای ب��ازار نداری��م؛ مردم با اطمینان خاطر به خرید روزانه خود 

بپردازند.
مجتب��ی عبدالله��ی در دی��دار با رؤس��ای اتحادیه های صنفی 
شهرس��تان فردیس ضمن تقدیر از همراهی های کس��به این 
شهرس��تان، افزود: طرح عادلانه س��ازی یارانه ها با انگیزه بهره 
مندی حداکثری مردم از یارانه ها اجرایی می شود.وی ادامه داد: 
کس��به به معنای حقیقی حبیب خدا هس��تند و همواره در ادوار 
سخت یار و همراه مردم بوده اند.عبداللهی گفت: اکنون تمامی 
کالاه��ای اساس��ی م��ردم در بازار به وفور وج��ود دارد و مردم با 
اطمینان به خرید روزانه خود بپردازند.وی افزود: ایجاد انبارهای 
احتکار خانگی موجب التهاب در بازار می شود بنابراین با آگاهی 
بخشی به مردم از اهداف جراحی اقتصادی می توانیم به آرامش 
بازار ثبات بدهیم.استاندار البرز گفت: به طور قطع دولت سیزدهم 
با شجاعت و برنامه ریزی دقیق وارد شده و مردم، صنف و صنعت 
را م��ورد حمای��ت جدی قرار می دهد.وی افزود: قیمت آرد برای 
دولت به 16 هزار تومان می رسد و با همین مبلغ به صنف و صنعت 
می دهد ولی در قیمت نان سنتی تغییر ایجاد نمی شود و صنوف 

و صنایع از تسهیلات ویژه ای برخوردار می شوند.

 افزایش ۵۰ درصدی 
تولید سیب زمینی گلستان

گرگان- مدیر زراعت جهاد کش��اورزی گلس��تان از افزایش ۵0 
درصدی تولید سیب زمینی در مقایسه با سال گذشته در استان 
خبر داد. علی اکبر مهقانی اظهار کرد: پیش بینی می شود 1۳0 
هزار تن محصول از مزارع س��یب زمینی برداش��ت ش��ود که این 
میزان نسبت به سال گذشته ۵0 درصد افزایش یافته است.مدیر 
زارعت جهاد کشاورزی گلستان گفت: کیفیت بالای محصول و 
قیمت مناسب فروش محصول سبب جبران زیان های گذشته 
س��یب زمینی کاران ش��ده اس��ت.وی با بیان اینکه بارش های 
مناس��ب اردیبهش��ت ماه و توجه کش��اورزان ب��ه توصیه های 
کارشناسی در جهت تغذیه محصول سبب کیفیت بالای تولید 
ش��ده، تصریح کرد: س��طح کشت س��یب زمینی استان گلستان 
پنج هزار و ۳20 هکتار زمین اس��ت.مهقانی میانگین برداش��ت 
س��یب زمینی در هر هکتار 24 تن اعلام کرد و گفت: در س��ال 
زراعی جاری هر هکتار ۳0 تن محصول برداشت می شود.مدیر 
زارعت جهاد کش��اورزی گلس��تان اظهار کرد: با توجه به کیفیت 
خوب محصول و بازار کشورهای همجوار ایران به صادرات این 
محصول نگاه ویژه ای می شود.به گفته وی، ناوگان حمل و نقل 
ریلی، دریایی و زمینی کشورهای روسیه، قزاقستان و ترکمنستان 
در مرز اینچه برون برای بارگیری و صادرات محصول مس��تقر 
هس��تند.وی در خاتمه یادآور ش��د: تأمین سیب زمینی کشور به 
مدت یک ماه توسط استان گلستان انجام می شود که این سبب 

تعادل در قیمت این محصول در کشور خواهد بود.

افتتاح رسمی دفتر منطقه آزاد قصرشیرین طی 
هفته آینده

کرمانش��اه- عض��و مجم��ع نمایندگان کرمانش��اه در مجلس 
ش��ورای اس��لامی گفت: دفت��ر منطقه آزاد قصرش��یرین طی 
هفته آینده به صورت رس��می افتتاح می ش��ود. شهریار حیدری 
اظهار کرد: روز گذشته در ارتباط با آخرین وضعیت منطقه آزاد 
قصرش��یرین جلس��ه ای با رئیس مناطق آزاد کشور برگزار شد و 
آخرین هماهنگی ها و رایزنی ها برای پیش��رفت کار منطقه آزاد 
قصرش��یرین صورت گرفت. وی افزود: مناطق آزاد هفتگانه از 
سوی مجمع تشخیص مصلحت نظام به تصویب رسید و بعد از 
تصویب نیازمند ارائه طرح جامع و سپس انجام مراحل اجرایی 
اس��ت. نماینده مردم قصرش��یرین، سرپل ذهاب و گیلانغرب در 
مجلس ش��ورای اس��لامی تصریح کرد: هر یک از مناطق آزاد 
نیازمند یک معین هستند که معین منطقه آزاد قصرشیرین منطقه 
آزاد ارس بوده و کار این معین مطالعه و بررسی طرح جامع منطقه 
آزاد بوده و هم اکنون کار اجرایی از پیشرفت مناسبی برخوردار 
اس��ت. حیدری بیان کرد: بنا اس��ت که طی روزهای آینده مدیر 
اجرایی منطقه آزاد قصرشیرین به رئیس منطقه آزاد کشور معرفی 
ش��ود و حداکثر تا روز دوش��نبه حکم مس��ئولیت این فرد صادر و 
در روز پنجشنبه هفته آینده به صورت رسمی دفتر منطقه آزاد 

قصرشیرین فعالیت خود را آغاز کند.
وی ادام��ه داد: بع��د از تعیی��ن مدی��ر اجرایی و تهیه طرح جامع و 
تصویب در هیئت دولت هیأت مدیره مش��خص خواهند ش��د و 

پس از آن کار اجرایی و عملیاتی آغاز خواهد شد. 

اخبار كوتاه

شهرستان ها

کمبودی در کالاهای اساسی نداریمخانه ارتباطات همدان تشکیل شود
همدان- استاندار همدان با تاکید بر اینکه باید خانه ارتباطات همدان تشکیل شود، 

افزود: این خانه باید متشکل از فعالان و متخصصان علوم ارتباطات باشد.
، علیرضا قاسمی فرزاد در همایش روز ارتباطات و روابط عمومی استان همدان با اشاره 
به پیش روی طرح مردمی سازی یارانه ها، عنوان کرد: یکی از اهداف دشمن، فاصله 
ایجاد کردن بین مسئولین و مردم است. وی با تاکید بر اینکه در اینجا نقش روابط 
عمومی ها و اصحاب رسانه پررنگ و مهم است، افزود: روابط عمومی می توانند در 
این راه، روشنگری کنند و مؤثر باشند. استاندار همدان خاطرنشان کرد: تجاوز دشمنان 

طی دو دهه اخیر به آثار تاریخی و فرهنگی بوده چراکه خود فاقد فرهنگ و تمدن بوده اند. قاس��می فرزاد با تاکید بر 
اینکه نباید اجازه موج سواری به دشمن را داد، دشمنان همه ابزار خود را به کار گرفته اند تا بین مردم و مسئولین فاصله 
ایجاد کنند. وی در ادامه صحبتهای خود با تاکید بر اینکه قدرت قلم می تواند این موارد را از بین ببرد، گفت: دشمنان ما 
از روزی که انقلاب اسلامی پیروز شد، روبروی این انقلاب و مردم ایستادند. استاندار همدان با تاکید بر اینکه باید خانه 
ارتباطات همدان تشکیل شوند، افزود: این خانه باید متشکل از فعالان و متخصصان علوم ارتباطات باشد. وی در پایان 
مراسم با تاکید بر اینکه موضوع آموزش باید در دستور کار روابط عمومی ها باشد تا آنها را پویاتر سازیم، یادآور شد: باید 

در طراحی، برنامه ریزی و اقدامات روابط عمومی ها را سهیم کنیم و صرفاً آنها را بلندگو نبینیم.

 رشت- رئیس سازمان صمت گیلان با اشاره به اینکه تامین کالاهای اساسی اولویت 
است، گفت: هیچ کمبودی در سطح بازار نداریم. تیمور پورحیدری در جلسه تنظیم 
بازار گیلان با بیان اینکه تأمین کالاهای اساسی اولویت است، اظهار کرد: هم اکنون 
در بازار گیلان هیچ کمبودی در کالاهای اساس��ی ندارد و همه ذخیره س��ازی های 
لازم انجام شده است. وی با اشاره به تشدید نظارت ها بر بازار، افزود: در ادامه افزود: 
با اتاق های اصناف، تعزیرات حکومتی، جهاد کشاورزی و بسیج اصناف مانور نظارت 
و بازرس��ی آغاز و این طرح تا اطلاع ثانوی نیز ادامه دارد و در مرکز اس��تان هم این 

طرح با قوت تمام در حال انجام است. پورحیدری با بیان اینکه با تجهیز سامانه 124 نظارت ها را با محوریت شکایت 
محور تشدید کردیم، ادامه داد: اگر شهروندان شکایتی را از عرضه کنندگان داشته باشند می توانند با تلفن 124 تماس 
بگیرند و یا از طریق سامانه 124 اعلام و یا با تلفن 1۳۵ تعزیرات حکومتی تماس گرفته و اطلاع دهند تا بازرسین این 
اداره کل بر خط در قالب گشت ها در کمترین زمان ممکن در محل حضور یافته و به گزارش و شکایت مردمی رسیدگی 
کنند. دبیر کارگروه تنظیم بازار گیلان با اشاره به اینکه هیچ گونه افزایش قیمت مجاز نیست، گفت: به جز کالاهایی که 
در ارتباط با ارز ترجیحی آزاد سازی شده اند، مابقی بدون مصوبه تنظیم بازار استان و یا کشور مجاز به افزایش قیمت 

نمی باشند و در صورت مشاهده در اسرع وقت برخوردهای قانونی لازم به عمل خواهد آمد.

موفقیت ها مرهون تلاش شاغلان و بازنشستگان است
مدیرعامل ش��رکت توزیع نیروی برق اس��تان قزوین گفت: موفقیت های ش��رکت و 
خدمت رس��انی مطلوب به مردم مرهون تلاش ش��بانه روزی ش��اغلان و بازنشستگان 

متعهد آن است.
مراس��م تجلیل از بازنشس��تگان ش��رکت توزیع نیروی برق اس��تان قزوین در مجتمع 

رفاهی لاله برگزار شد.
در این مراس��م مس��عود خواجه وند مدیرعامل ش��رکت توزیع نیروی برق استان قزوین 
گفت: موفقیت های این شرکت همواره مرهون تلاش شاغلان و بازنشستگانی بوده 
که درخدمت رسانی انگیزه بالایی داشته اند و قدردانی از این پیش کسوتان که امروز 

با کوله باری از تجربه وارد دوره جدید زندگی شده اند وظیفه ای اخلاقی است.
وی بیان کرد: بدون تردید بازنشس��تگی فصل تازه ای از حیات و آغازی برای زندگی 
دیگری با ش��یوه ها و ایده های جدید اس��ت و امیدواریم این دوران جدید از پربارترین 

و با نشاط ترین مراحل زندگی پرثمر همه افراد باشد.
خواجه وند یادآورشد: عزیزانی که در کمال صداقت و درستکاری بیش از سی سال از 
بهترین س��الهای عمر خود را در س��نگر خدمت گذراندند و در تحقق اهداف ماموریت 

های محوله خالصانه از هیچ کوششی دریغ نکردند باید تکریم شوند.
مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق استان قزوین یادآورشد: گذر عمر و رسیدن به مرحله 
پیری و بازنشسته شدن از مراحلی است که  پیش روی همه ما قرار دارد و در سال های 

آتی رقم خواهد خورد لذا باید به آن هم فکر کنیم و از این دوران غافل نشویم.
خواجه وند بیان کرد: فعالیت در شرکت توزیع نیروی برق با سختی و مشکلاتی همراه 
اس��ت که بدون انگیزه بالای نیروهای متعهد و کوش��ای خود نمی توانیم این خدمات 

مهم و حساس را به شهروندان و مشترکان خود ارائه کنیم.
این مس��ئول اظهارداش��ت: تامین زیرس��اختهای برقرس��انی و تامین انرژی مورد نیاز 

مش��ترکین با تلاش ش��بانه روزی انس��انهای فداکاری ممکن ش��ده که برخی از آنها در 
این مس��یر جان باخته اند و برخی نیز در حین ماموریت های س��خت دچار نقص عضو 

شده اند که تلاششان را ارج می نهیم.
مدیرعامل ش��رکت توزیع نیروی برق اس��تان قزوین در ادامه این مراس��م گفت: بدون 
تردید همه ش��ما بازنشس��تگان با کوله باری از تجربه و دانش به این افتخار نائل ش��ده 
ای��د و م��ا آمادگ��ی داریم برای موفقیت بیش��تر در امور ش��رکت از ای��ن تجارب ارزنده 

استفاده کنیم.
 خواجه وند عقد قرارداد برای اس��تفاده از س��النهای ورزش��ی و اس��تخرهای اس��تان و 
مهمانسراهای اقامتی مناطق مختلف کشور، پرداخت بسته رفاهی به میزان دو ماه حقوق 

برای همه بازنشستگان را از دیگر خدمات رفاهی ارئه شده برای این گروه دانست.
در ادامه از ۹ نفر از بازنشستگان شرکت توزیع نیروی برق استان تجلیل شد.

 اردبیل- معاون طرح و توس��عه ش��رکت آب منطقه ای 
اردبیل گفت: انتقال آب از سد عمارت با ظرفیت 118 
میلیون متر مکعب و یا قزل اوزن به دشت اردبیل باید 
با اولویت اجرایی ش��ود.جبرائیل رمضانی در نشس��ت 
س��ازگاری مناب��ع آب در اردبی��ل اظهار کرد: ما چالش 
تأمین آب ش��رب را در ش��هر اردبیل سال هاست که به 
گوش مسئولان کشوری و استانی رساندیم اما گوش 
ش��نوایی برای حل این مش��کل و چالش جدی وجود 
ندارد. وی تصریح کرد: ما باید پنج س��ال پیش مودل 
دوم تصفیه خانه آب شرب اردبیل را عملیاتی و اجرایی 
می کردی��م تا بخش��ی از دغدغه ه��ا در این حوزه رفع 
می ش��د اما به دلیل بی توجهی مس��ئولان و عدم تأمین 
اعتبار مورد نیاز، این کار مورد غفلت و بی توجهی قرار 
گرفته است. معاون طرح و توسعه شرکت آب منطقه ای 
اردبیل با بیان اینکه از ظرفیت تصفیه خانه آب ش��رب 

اردبیل تا یک هزار و 400 متر مکعب به ش��کل کامل 
استفاده می شود، گفت: ما در کنار سختی آب، در طعم 
و مزه آب نیز با برخی مش��کلات روبه رو هس��تیم که 
امیدواریم به رغم بهداشتی بودن آب اردبیل، با بهبود 
تجهیزات و امکانات تصفیه خانه در ارتقا مزه و طعم آب 
اردبیل نیز اقدامات لازم را انجام دهیم. رمضانی افزود: 
بیش از 10 سال است که ما در شرکت آب منطقه ای 
نگرانی خود را از وضعیت آب اردبیل و کمبود آن اعلام 
می کنیم و با وجود کسری ۵0 میلیون متر مکعبی آب 
اردبیل و نیازمندی 10 هزار میلیارد تومان اعتبار برای 
اج��رای م��ودل دوم، هنوز اعتب��ار و تخصیص منابع را 
ش��اهد نیس��تیم.وی در بخش دیگری از سخنان خود 
خاطرنشان کرد: اگر سالانه 2 هزار میلیارد تومان منابع 
اعتباری اختصاص پیدا کند ما در مدت پنج سال قادر 
به اجرای این پروژه هس��تیم و تأمین این منابع بس��یار 
سخت و دشوار شده است. وی بیان کرد: ۳۵0 لیتر در 
ثانیه از چاه های آب اردبیل به ویژه آبی بیگلو اس��تفاده 
می شد که پتانسیل این بخش نیز به پایین ترین سطح 
رس��یده اس��ت.رمضانی تدوین جامع آب شرب اردبیل 
را یادآور ش��د و ادامه داد: متأس��فانه در 2 س��ال گذشته 
بر اثر کرونا و عدم حضور گردشگران در شهر اردبیل، 
چندان مشکل کمبود آب احساس نشد و نوعی غفلت 

و بی توجهی مدیران سابق را نیز شاهد بودیم.

رئیس روابط عمومی شرکت ملی حفاری ایران گفت: با 
توجه به برنامه ریزی به عمل آمده این شرکت به اهداف 
مورد نظر در بیس��ت و شش��مین نمایشگاه بین المللی 

نفت، گاز، پالایش و پتروشیمی دست یافت.
به گزارش روابط عمومی ش��رکت ملی حفاری ایران 
جهانبخ��ش راهداری در حاش��یه آخری��ن روز کاری 
نمایش��گاه بیس��ت و شش��م در محل دائمی نمایشگاه 
های بین المللی تهران توضیح داد: این شرکت در سطح 
مدیرعامل، اعضای هیئت مدیره، مدیران و کارشناسان 

ذیربط در نمایشگاه مشارکت کرد.
وی اف��زود: دکت��ر حمید رض��ا گلپایگانی مدیرعامل و 
رئیس هیئت مدیره ضمن ش��رکت در مراسم افتتاحیه 
نمایشگاه که با حضور رئیس مجلس شورای اسلامی، 
شماری از نمایندگان ، وزیر نفت و مدیران ارشد صنعت 
نفت برگزار شد، به طور مستمر و تمام وقت، از فرصت 
پیش آمده برای دیدار و گفت وگو با مدیران عامل شرکت 
های همکار در صنعت نفت، شرکت های دانش بنیان، 
مجموعه های بزرگ صنعتی، سازندگان، صنعتگران ، 
تامین کنندگان کالا، مراکز علمی و پژوهشی و ... در 
جهت برآورد نیازها ، زمینه های توس��عه همکاری ها، 
بررسی ظرفیت ها و تقویت مناسبات فیمابین صنعت 

و دانشگاه، استفاده به عمل آورد.
راهداری به امضاء و مبادله هفت سند همکاری با مراکز 

علمی و پژوهش��ی، ش��رکت های نفتی زیر مجموعه 
شرکت ملی نفت ایران و شرکت های بخش خصوصی 
ارائه خدمات و همچنین شرکت های سازنده معتبر در 
کشور اشاره و اظهار کرد: معاونان مدیرعامل، مشاوران، 
مدیران و کارشناس��ان مدیریت های مختلف از جمله 
پژوهش، فناوری و مهندسی ساخت، بازار یابی ، فروش 
و همکاری های بین المللی ، تدارکات و امور کالا، امور 
قراردادها و ...  نیز در مدت چهار روز برپایی نمایشگاه 
ب��ه ص��ورت فردی و در قالب گروه های کارشناس��ی 
از ش��رکت های مس��تقر در س��الن های مختلف که به 
نحوی در ارتباط با صنعت حفاری بودند بازدید و ضمن 
رایزن��ی و تب��ادل نظر با توجه به ظرفیت های طرفین 
زمینه های همکاری و مشارکت ها را بررسی و نسبت 
به تهیه گزارش برای ارائه به مدیریت ارش��د ش��رکت 

اقدام کردند.

دستيابی شركت ملی حفاری ایران به اهداف مورد نظرانتقال آب از عمارت و قزل اوزن به اردبيل

نماینده مردم قم در مجلس شورای اسلامی بر ضرورت تدوین 
سند جامع آب استان قم و سند آمایش سرزمین بر اساس منابع 

آبی تأکید کرد.
فقیه - تجارت؛ به گزارش روابط عمومی شرکت آب و فاضلاب 
اس��تان قم، دکتر احمد امیرآبادی نماینده مردم قم در مجلس 
ش��ورای اسلامی در نشس��تی با مدیرعامل، معاونین و مدیران 
شرکت آب و فاضلاب استان قم ضمن قدردانی از تلاش های 
ص��ورت گرفت��ه در راس��تای خدمت رس��انی به م��ردم بر لزوم 
آینده نگ��ری در اج��رای طرح های آب و فاضلاب و برنامه ریزی 
ب��رای می��زان و نحوه تخصیص آب به بخش های مختلف اعم 
از صنعت، کش��اورزی، فضای س��بز و شرب تأکید کرد. نماینده 
مردم قم در مجلس شورای اسلامی خواستار تدوین سند جامع 
آب اس��تان ش��د و یادآور ش��د: مدیریت اس��تان باید با محوریت 
مجموعه های زی ربط در زمینه تدوین س��ند آمایش س��رزمین 
بر اس��اس منابع آبی پیش��گام شود.نماینده مردم قم در مجلس 
شورای اسلامی بر لزوم استفاده از پساب در صنایع تأکید کرد و 
خاطرنشان کرد: استانداری باید با استفاده از قوانین سخت گیرانه 
صنایع را به اس��تفاده از پس��اب اجبار کند زیرا وقتی آب ش��بکه 
ش��رب در اختیارصنایع باش��د به دنبال پساب نخواهند رفت.وی 
استفاده از منابع محلی را در تأمین آب روستاها و بخش ها مهم 
ارزیابی کرد و در عین حال گفت: تمام فعالیت ها و اقدامات در 
نهایت باید به رضایت مردم ختم شود و برنامه ریزی ها به گونه ای 
باش��د که اگر قولی داده می ش��ود بدان عمل شود.امیرآبادی بر 

ض��رورت توزی��ع عادلان��ه آب در تمام مناطق ش��هر نیز تأکید 
کرد و اظهار داش��ت: در این راس��تا باید اقدامات لازم صورت 
گی��رد و م��ا نی��ز در این زمینه کمک لازم را انجام می دهیم و از 
ظرفیت هایی که وجود دارد استفاده خواهیم کرد.وی همچنین 

تصریح کرد: تمام مراکزی که از پرداخت آب بها معاف هستند 
باید الگوی مصرف را رعایت کنند در غیر این صورت باید بهای 
آب مصرفی را بپردازند.مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان 
قم نیز در این جلسه، تأمین و توزیع آب و همچنین جمع آوری 

و تصفیه فاضلاب را جزو وظایف اصلی این ش��رکت برش��مرد 
و به ارائه گزارش��ی از وضعیت آب و فاضلاب اس��تان پرداخت.

مهندس حسن بختیاری یکی از نیازهای اساسی توسعه شهری 
را توجه به موضوع جمع آوری و تصفیه فاضلاب دانست و گفت: 
متأس��فانه در این بخش با عقب ماندگی هایی مواجه هس��تیم و 
در این زمینه جزو رتبه های آخر ش��هرهای کش��ور قرار داریم.

مدیرعامل ش��رکت آب و فاضلاب اس��تان قم متوسط کشوری 
پوشش جمعیتی بخش فاضلاب را ۵2 درصد اعلام و خاطرنشان 
کرد: این رقم در شهر قم 41 درصد است که امیدواریم با کمک 
مسئولان و نمایندگان مجلس بتوانیم ظرفیت های لازم را برای 
توسعه این بخش ایجاد کنیم.مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب 
استان قم با بیان اینکه در مناطقی که بلندمرتبه سازی صورت 
گرفته دچار مش��کل هس��تیم، اظهار داش��ت: در حال حاضر نیز 
تصفیه خانه های فاضلاب نیز با تمام ظرفیت در مدار قرار دارند و 
اگر شبکه جدید ایجاد کنیم با چالش مواجه خواهیم شد.معاونین 
ش��رکت آب و فاضلاب اس��تان نیز در ادامه این جلس��ه به بیان 
برخی از چالش های پیش رو پرداختند.کمبود آب در اس��تان و 
وارد مدار کردن چاه های داخل شهر، هزینه های سنگین انتقال 
آب سدکوچری به روستاهای استان، مشکلات برخی از مناطق 
شهر به دلیل عدم اجرای شبکه فاضلاب و کمبود اعتبارات در 
این بخش، عدم پرداخت مطالبات توسط برخی از نهادها و... از 
جمله مشکلاتی بود که در این جلسه مطرح شد و دکتر امیرآبادی 

نیز برای رفع برخی از مشکلات قول مساعد داد.

نماینده مردم قم در مجلس شورای اسلامی:

تدوین سند جامع آب استان ضروری است

چابهار، فرصتی بی بدیل برای تجارت و ترانزیت قزاقستان است
سرپرس��ت اداره  کل بنادر و دریانوردی سیس��تان و بلوچس��تان 
گف��ت: چابه��ار، فرصت��ی بی بدیل ب��رای تج��ارت و ترانزیت 
کشورهای حوزه مشترک المنافع از جمله قزاقستان است که از 
طریق این بندر راهبردی می توانند به آب های آزاد دسترس��ی 

مناسبی داشته باشند.
 شهره حقی - تجارت؛ به گزارش پایگاه اطلاع رسانی اداره کل 
بنادر و دریانوردی استان سیستان و بلوچستان، ناصر روانبخش 
روز چهارشنبه در دیدار با رئیس بندر آکتائو قزاقستان در چابهار 
اظهار داشت: با توجه به اهمیت بندر آکتائو و کوریک در تبادلات 
تجاری ایران و قزاقستان و موقعیت راهبردی بندر چابهار، می 
توانیم از این ظرفیت برای توس��عه همکاری های حمل و نقلی 

و ترانزیت دو کشور استفاده کنیم.

 آب��ای توریکپنبای��ف رئیس بندر آکتائو نیز 
در این دیدار با اشاره به علاقمندی تجار و 
بازرگانان قزاقی برای استفاده از مسیر ایران 
برای ترانزیت، گفت: ما از ظرفیت های بنادر 
ایران در ش��مال و جن��وب بازدید کردیم و 
اکنون به چابهار آمده ایم تا با زیرساخت های 

این منطقه آشنا شویم. 
وی ادامه داد: برای فعال کردن این کریدور، باید هماهنگی ها 
می��ان بخش ه��ای مختلف مرتبط با ترانزیت را افزایش دهیم و 
برنامه ریزی داش��ته باشیم. چابهار ظرفیت بزرگی برای تقویت 

ارتباط میان آسیای مرکزی با هند و جنوب آسیا است.
در این بازدید حس��ین ش��هدادی معاون امور بندری اداره کل 

بنادر و دریانوردی سیس��تان و بلوچس��تان 
نی��ز با ارائه توضیحاتی گفت: اس��کله بندر 
ش��هید بهش��تی چابهار توانایی پهلوگیری 
کشتی های اقیانوس پیما را دارد و از مناطق 

آزاد اقتصادی ایران به شمار می رود.
 وی اضاف��ه ک��رد: بن��در چابه��ار به دلیل 
موقعی��ت راهبردی، ک��ه نزدیک ترین راه 
دسترسی کشورهای محصور در خشکی آسیای میانه همچون 
»افغانستان، ترکمنستان، ازبکستان، تاجیکستان، قرقیزستان و 
قزاقستان« به آب های آزاد بوده و از اهمیت فراوانی برخوردار 

است.
شهدادی تصریح کرد: سازندگی و سرمایه گذاری فراوانی در این 

بندر انجام می شود، ساخت اسکله و افزایش گنجایش بارگیری 
کشتی های اقیانوس پیما، احداث راه آهن به سوی آسیای میانه 
و همچنی��ن احداث ش��هرک فرودگاه��ی این بندر را به یکی از 
مهم ترین شاه راه های کریدور شمال - جنوب بازرگانی جهانی 

تبدیل کرده است.
 هی��ات بن��دری و اقتص��ادی قزاقس��تان، قبل از ای��ن دیدار از 
اس��کله های ش��هید بهش��تی و ش��هید کلانتری بندر چابهار 
 بازدی��د کردن��د و ب��ا امکان��ات و چگونگی فعالیت ه��ا در بنادر

 چابهار آشنا شدند.
 ای��ن هی��ات به ریاس��ت آبای توریکپنبای��ف رئیس بندر آکتائو 
قزاقس��تان ب��ا همراهی نماین��دگان راه آهن و حمل و نقل این 

کشور از زیر ساخت های منطقه چابهار بازدید کردند.


